
 

 
 

 
Notulen  

van de vergadering van de Medezeggenschapsraad  
van Wereldkidz Kameleon 

 
Datum:  Donderdag 11 januari 2018 
Locatie: Kameleon 
Tijdstip: 18.30 - 21.00 uur 
Aanwezig: Joke, Margo, Sandra, Christel, Marlies, Roel en Gaby 
Afgemeld: Rachel 
Gasten: 0 
 
  
1. Opening  

Margo opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Notulen vorige vergadering 
Alle notulen, inclusief die van 27 november, waren reeds goedgekeurd en staan op de 
website. 
 

3. Ingekomen stukken 
● Mondeling:  er kwamen veel vragen tot aan 23 december omtrent het uitblijven van 

de feedback op de klankbordavond. Daarnaast ook vragen over veiligheid in klassen. 
● Per e-mail:  vraag over het plaatsen van stagiaires voor de klas (als invaller) 
● Uit team: geen nieuwe info  
● Uit GMR: de notulen van de GMR vergadering (van 9 november) zijn ontvangen  
● Uit leerlingenraad: geen nieuws ; een nieuwe leerlingenraad is gevormd 

 
 

4. Intern MR voorbespreking zonder Gaby/Esther/Roel: 

De meeste agenda punten zijn kort voorbesproken. 

De terugkoppeling van de klankbordavond kwam op 23 december tezamen met een 

uitgebreid schrijven. MR gaat doorvragen naar de inhoud en waarom het niet naar 

team was gestuurd.   

Vraag naar stagiaires voor de klas; ook hiernaar doorvragen 

MR gaat bij elke vergadering kort na of de MR doelen (communicatie naar ouders, 

tevredenheid ouders, leerlingen en team, beeldvorming van de school) en de 

speerpunten van de Kameleon (ouderbetrokkenheid, 21century skills en 

talentontwikkeling) nog voldoende meedoen. Tijdens deze vergadering hebben we 

meerdere keren gekeken hoe de communicatie verloopt richting ouders en ook 

richting team. 

 
 

5. In aanwezigheid van Gaby en Roel 
 

● Inrichting klankbordavonden en terugkoppeling 15 nov 
De terugkoppeling van de klankbordavond is op 23 december tezamen met een 

uitgebreid schrijven, incl. het voorstellen van de Denktank en enkele protocollen, 

gestuurd naar de ouders van de betrokken klassen. De informatie was niet naar de 

leerkrachten gestuurd. Dat was een vergissing. De protocollen zijn niet nieuw en worden 



 

 
 

Wereldkidz breed gehanteerd. Ze zullen bij de eerste nieuwsbrief (ma 15 jan) ter 

algemene info worden meegestuurd naar alle ouders.  

Er is een Denktank vanuit de ouders opgericht met als doel te kijken hoe de Topklassen 

kunnen worden ondersteund. MR stelt voor dat er ook iemand van de MR de vergadering 

van de Denktank bijwoont. Dit hoeft geen vast persoon te zijn, mag rouleren.  

Wat betreft communicatie tussen ouders en leerkracht is het de bedoeling dat voor meer 

algemene zaken de klassenouders het eerste aanspreekpunt worden. Individuele zaken 

gaan wel naar de leerkracht. Tevens wordt er nagedacht over een structuur waarbij de 

beschikbare tijd voor gesprekken tussen leerkracht en ouders zinvol wordt verdeeld. In 

sommige groepen zijn er relatief veel (en lange) oudergesprekken. 

Een ander punt wat steeds terugkeerde is het vele ‘te laat komen’ wat school breed 

plaatsvindt en het gebrek aan actie hierop. Idee is om de deuren van de school om 8.30 

van binnen te sluiten. Laatkomers moeten dan aanbellen, zijn daarmee zichtbaar en 

kunnen erop worden aangesproken. Tevens moeten alle ouders dus voor 8.30 uit de 

klassen zijn. Dit punt gaat ook mee in de volgende nieuwsbrief. 

Gaby en Roel gaan nog kijken naar de planning van de overige klankbordavonden in 

2018.  

 
● Workshops en info avond Tweemonds 
Op 7 maart is er een info avond geplanned over het werken op leerpleinen vanuit 
Tweemonds voor alle ouders. Deze communicatie komt in de nieuwsbrief. 
De ingeroosterde workshop van 14 maart zal daardoor verzet gaan worden. Het idee is 
om te proberen wat meer ouders bij de organisatie van de volgende workshops te 
betrekken. 
 
● Werkdruk team  
Het taakbeleid wordt toch losgelaten (van uit Wereldkidz). Een aantal taken moeten in 
onderling overleg worden opgepakt/verdeeld. Het inzetten van stagiaires bij gebrek aan 
invallers is besproken. Dit is echt een noodoplossing en zeker niet bedoeld als structurele 
oplossing. MR brainstormt over andere oplossingen voor invallers, zoals inzetten van 
gepensioneerden. Gaby geeft aan dat dit al soms gedaan wordt. Ook vraag MR of de 
Kameleon actief is via social media (linked-in) met het zoeken naar invallers. De 
invalpool waar vroeger mee gewerkt werd (PIO) is meestal helemaal leeg. Ook in de 
GMR is het gebrek aan invallers een punt van aandacht.  
Ook de groei van de kleuterklassen is besproken. De kleutergroepen zijn momenteel erg 
groot. Gaby meldt dat er rond maart groeiformatie komt en er iemand extra bijkomt. 
Ook geeft Gaby aan dat er extra formatie is volgend schooljaar en er nu gekeken wordt 
hoe dit in te zetten (conciërge, onderwijsassistent, extra groep etc). 
 
● Differentiatie groep 3 
Gaby geeft aan dat hier nog niet aan gewerkt is, maar dat dit zeker nog op de agenda 

staat.  

● Vervolg brainstorm Topklas 
Er wordt gewerkt aan een visie voor de hele school. Dit is mede een taak van de interim 

schoolleider. In december hebben Roel en Gaby met de nieuwe Denktank (ouders van 

een aantal klassen) gesproken over beleid en toekomstvisie. MR geeft aan zich zorgen te 

maken over het korte tijdspad. Praktisch gezien is er al voor de nieuwe formatie (maart 

2018) een concreter plan nodig.   

 



 

 
 

● Inspectie bezoek januari 2018 
Inspectie gaat naar de Meander (Leersum). 

 

● Ingekomen stukken/overige zaken 
Communicatie 
De school-app werkt niet helemaal goed. Gaby is daar mee bezig en zal technische 

ondersteuning gaan vragen bij ouder die eerder geholpen heeft met App.Tevens komt er 

een oproep in de nieuwsbrief of er ouders zijn die IT-handig zijn en de school zouden 

willen helpen. Facebook wordt momenteel ook niet gebruikt; dit in verband met 

verscherping privacy regels. Elk jaar opnieuw moeten alle ouders gevraagd worden of ze 

toestemming geven voor het gebruik van beeldmateriaal met hun kinderen erop. 

De 3-jaar termijn in de MR voor Christel is in juni 2018 aangebroken. Aan het einde van 

dit schooljaar is er dus een her/verkiezing nodig. Christel geeft aan dat het zeer 

waarschijnlijk een verkiezing naar een nieuwe kandidaat gaat worden.  

 

● Begroting Wereldkidz en Kameloen 
Gaby heeft de begroting nog niet gedeeld met MR. Deze komt zo spoedig mogelijk. Veel 

is bovenschools geregeld. De volgende GMR is op 15 februari. 

 

● Oudertevredenheid enquête 
De Kameleon houdt 1x per 3 jaar een enquête onder de ouders. Er is een standaard 

vanuit de Stichting. Vanuit ‘Ouderbetrokkenheid’ wordt naar de enquête gekeken. Wat wil 

je ermee bereiken. Vanuit de MR zal Margo meekijken. De leerlingentevredenheid 

enquête heeft al plaatsgevonden. Deze is jaarlijks bij groep 6/7/8. 

 

● Veiligheid in klassen en pestprotocol 
Dit is ook besproken onder de terugkoppeling van de klankbordavond. De eerste indruk 

is dat het goed wordt opgepakt. MR bespreekt dat het belangrijk is om dergelijke 

protocollen te hebben, maar dat het zeker zo belangrijk is hoe je er mee omgaat als het 

daadwerkelijk nodig wordt. Wanneer is gedrag grensoverschrijdend?  Van belang is om 

dit nu in elke groep door te voeren en te borgen. Hiertoe zal het onderwerp regelmatig 

onderdeel zijn van overleg tussen bouwleiders, team en ook zit het in het traject met 

Tweemonds (o.a. ook veilig kunnen werken op leerpleinen). 

 

● Aanname beleid kleuters 
Dit is ook besproken onder werkdruk leerkrachten. De kleutergroepen zijn momenteel erg 

groot. MR vraagt of er een aanname stop is voor het aannemen van nieuwe kleuters: Bij 

voorkeur wordt er geen stop gehanteerd, omdat de groei van onderaf (kleuters) echt de 

groei voor de school inhoudt. De extra groeiformatie die er aankomt zou dit voor een deel 

op moeten vangen. MR geeft aan dat er ook vragen bij ouders zijn of de nieuw te vormen 

groep 3 in de toekomst dan niet veel te groot wordt: Hier wordt binnen elke nieuwe 

formatie naar gekeken hoe de verdeling van de groepen gaat worden. 

 

 



 

 
 

● Vergader planning 
Een extra vergadering is gepland op dinsdag 20 februari. De overige data (5 april en 31 

mei) blijven.  

 
5. Intern MR zonder Gaby/Esther/Roel: 

MR had al aan Gaby en Roel gemeld zich zorgen te maken over het korte tijdspad 

voor het verder ontwikkelen van een visie. Praktisch gezien is er voor de nieuw 

formatie (maart 2018) een concreter plan nodig.  Echter, er zijn nog meer zorgen over 

het proces. MR gaat hier op korte termijn op terugkomen bij Roel en Gaby. 

 

6. Rondvraag/mededeling: 

OR had informatie over het plaatsen van planten in de school (en de positieve 

effecten van groen in klaslokalen) uitgedeeld. MR parkeert dit even of er een 

conciërge kan gaan komen i.v.m. het verzorgen van deze planten. 

 

Margo sluit de vergadering af.  

Notulist: Christel Breton  
 

● Vergader data 
De volgende vergadering is dinsdag 20 februari 2018 om 18.30 (en Gaby/Roel om 19.30) 
uur.  
 
De overige data voor 2018 zijn:  
Donderdag 5 april 
Donderdag 31 mei  


